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Vragen van de leden Omtzigt (CDA)
en Linhard (PvdA) aan de minister
van Sociale Zaken en
Werkgelegenheid over uitgestelde
waardeoverdrachten. (Ingezonden
13 november 2009)

1
Onder verwijzing naar uw
antwoorden op eerdere vragen1,
heeft u enig inzicht in de omvang van
de bijbetalingen (aantal bijbetalingen
en de omvang ervan)? Zo dat inzicht
niet bestaat, bent u dan voornemens
dat inzicht te verkrijgen en publiek te
maken met behulp van bijvoorbeeld
DNB of het CBS?

2
Welke van de adviescommissies, die
zijn ingesteld om over het
pensioenstelsel te adviseren zult u
verzoeken ook waardeoverdrachten
mee te nemen in het advies?

3
Heeft u met de Stichting van de
Arbeid (STAR) een datum
afgesproken waarop het meer
fundamentele advies over de
waardeoverdrachten gereed dient te
zijn? Zo nee, bent u bereid zo’n
afspraak met de STAR te maken?

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2009–2010, nr. 404.
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